
Sprawozdanie 

z działalności Rady Osiedla „Młodych” za 2023 rok. 

 

 Rada Osiedla „Młodych” jako organ Spółdzielni działa w oparciu 

o § 23 ust. 1 pkt. 4 i § 54 – 57 Statutu Spółdzielni oraz obowiązujący Regulamin 

Rad Osiedli Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej 

w Legionowie. 

 W okresie sprawozdawczym Rada Osiedla „Młodych” działała 

w składzie: 

 Przewodnicząca –               Ewa Skonieczna 

 Z – ca przewodniczącej –   Irena Bandurska 

 Sekretarz –                          Grażyna Mikulska.      

 W 2023 roku Rada Osiedla „Młodych” odbyła 12 posiedzeń, na których 

były omawiane sprawy dotyczące funkcjonowania osiedla jak również były 

poruszane problemy społeczności naszego osiedla. W szczególności 

zajmowaliśmy się sprawami: 

• omówienia oraz zatwierdzenia planu remontów na 2023 rok; 

• podsumowaniem akcji „Legionowska Świąteczna Zbiórka Żywności”, 

z której pomocy skorzystali mieszkańcy naszego osiedla, a także ze 

wsparcia finansowego Fundacji „Pomost” i osób prywatnych. Łącznie 

przekazano paczki 15 rodzinom z naszego osiedla; 

• wydano negatywną opinię w sprawie korzystania przez mieszkańców 

nieruchomości przy ulicy Grzybowej 5 z furtki na nasze osiedle; 

• wydano pozytywną opinię w sprawie zapytania jednego z mieszkańców 

w sprawie powieszenia budek lęgowych na drzewach na nieruchomościach 

przy ulicy Suwalnej J i Suwalnej H; 

• zatwierdzono projekt rozbudowy altanek śmietnikowych o boksy na 

odpady segregowane i gabarytowe. Rozbudowa i zamknięcie istniejących 

altanek śmietnikowych rozwiązała problem podrzutów odpadów jakie nie 

są odbierane w ramach Systemu Gospodarki Odpadami prowadzonej przez 

Gminę Miejską Legionowo; 

• Rada Osiedla przystąpiła do współpracy ze Stowarzyszeniem „Batory 

Pomaga”; 

• w ramach współpracy ze Stowarzyszeniem „Batory Pomaga” został 

zorganizowany Piknik Rodzinny pod hasłem „Jak dobrze mieć sąsiada – 

gry i zabawy naszych dziadków”, w którym to udział wzięły Rada Osiedla 

„Batory oraz Rada Osiedla „Sobieskiego”; 

• zatwierdzono termin wykonania prac remontowych klatek schodowych 

(blok 4 klatka II oraz blok 5 klatka II i III), ustalono kolorystykę 

i zatwierdzono zakres prac (blok 5 na remont oczekiwał 25 lat); 

• ważny tematem w ostatnim roku dla naszych mieszkańców była sprawa 

stacji przeładunkowej śmieci przy ulicy Sikorskiego. W tej sprawie Rada 

Osiedla wystąpiła do Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – 



Własnościowej w Legionowie o możliwość powieszenia baneru 

informacyjnego o proteście mieszkańców w tej sprawie na budynku 

Pawilonu Handlowego. W związku z decyzją Zarządu Spółdzielni 

Mieszkaniowej jaka została podjęta kilka lat temu o nie umieszczaniu 

banerów wyrażających opinię lub stanowisko w jakiejś sprawie na 

obiektach SMLW, taki baner nie został powieszony. 

• Rada Osiedla w trakcie swoich posiedzeń omawiała sprawy porządkowo – 

pielęgnacyjne terenów zielonych jak również sprawy porządku na naszym 

osiedlu i w budynkach mieszkalnych. 
         
 Dziękuję członkom Rady Osiedla za 100 % frekwencję na posiedzeniach 

oraz za zaangażowanie w sprawy społeczności osiedlowej. Szczególne 

podziękowania dla Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej, Kierownictwa  

Administracji oraz dla Administratora Osiedla Pana Marcina Toporowicz za 

merytoryczno – prawną pomoc i cierpliwość w rozwiązywaniu problemów 

naszego Osiedla. 

 

                                                                                                Z poważaniem 

 

 

                                                                                               Ewa Skonieczna 

                                                                                                Przewodnicząca 

                                                                                        Rady Osiedla „Młodych” 

 


